
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 33. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 listopada 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

W dniu 15 czerwca 2021 r. w Krajowym Rejestrze Sądowym została zarejestrowana zmiana umowy spół-

ki PGE EJ 1. Zgodnie z obecnym brzmieniem umowy spółka prowadzi działalność pod firmą Polskie Elek-

trownie Jądrowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (PEJ sp. z o.o.). 

W związku z tym zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytania: 

1. Jakie są wynagrodzenia zarządu spółki? Proszę o wyszczególnienie wynagrodzeń prezesa i wicepreze-

sów. 

2. Ile spółka PEJ wydała na prace przygotowujące do budowy elektrowni jądrowej? Na co konkretnie wy-

dała środki? 

3. Jaki jest harmonogram działań? 

4. Kiedy i gdzie zostanie wybudowana pierwsza elektrownia atomowa w Polsce? 

Stanisław Gawłowski 
 


